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Testületi ülés
Szarvas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete októ-
ber 15-én, csütörtökön 14.00 órai kezdettel a Városháza föld-
szinti tanácskozótermében tartja soros ülését. A tervezett na-
pirendi pontok:

1. A Szarvasi Önkormányzat …/2009. (X.16.) rendelete az 
önkormányzati tulajdonú üzemelő gázvezetékekre történő 
utólagos csatlakozás feltételeiről szóló többször módosított 
24/1997.(XI.26.) rendelet módosításáról – tervezet. Előadó: Dr. 
Melis János jegyző
2. A Szarvasi Önkormányzat …/2009.(X.16.) rendelete a la-
kások és helyiségek bérletére vonatkozó szabályokról szóló 
1/2004.(I.23.) rendelet módosításához. Előadó: Dr. Melis János 
jegyző
3. A Szarvasi KOMÉP Városgazdálkodási Kft. beszámolója a 
2009. évi lakásgazdálkodásról. Előadó: Pákozdi János ügyve-
zető
4. Beszámoló a Szarvasi Gyógy-Termál Kft.  2009. év. I-VIII. 
havi üzleti tervének teljesítéséről. Előadó: Dr. Demeter László 
ügyvezető
5. Beszámoló a Szarvasi Gyógy-Termál Kft. 5 éves tevékeny-
ségéről és a középtávú marketing terv elfogadása. Előadó: Dr. 
Demeter László ügyvezető
6. A Szarvas és Vidéke Önkormányzati Hetilap működéséről 
szóló beszámoló. Előadó: Tatai László felelős szerkesztő
7. Bejelentések
8. Zárt ülés

Miként augusztusban, szep-
temberben is zárt üléssel kezdő-
dött a képviselő-testület ülése, 
s most is kitüntetések odaítélé-
séről döntöttek a képviselők. A 
zárt ülést követően dr. Melis Já-
nos jegyző ismertette a döntést, 
melynek értelmében a testület 
Pedagógiai Díjat adományozott 
Závogyán Juditnak és Holubné 

Mátraházi Évának. Závogyán 
Judit nem tudott jelen lenni az 
ülésen, így ő majd egy másik 
alkalommal veheti át a kitün-
tetést, ott volt viszont Holubné 
Mátraházi Éva, akinek a polgár-
mester és a jegyző nyújtotta át 
a kitüntetést és valamennyi kép-
viselő gratulációját is fogadhat-
ta ez alkalommal.

Pedagógiai Díjasok

HOLUBNÉ MÁTRAHÁZI ÉVA
Diplomáját 1982-ben szerezte a Bárczi Gusztáv Gyógypeda-

gógiai Tanárképző Főiskolán. 40 évig dolgozott a pedagógusi pá-
lyán, 3 évig óvónőként, 37 éven keresztül gyógypedagógusként, 
Szarvas Város Közoktatási és Közgyűjteményi intézményéből 
vonult nyugállományba.

Szakmai munkáját hivatástudat, elhivatottság jellemezte. Éve-
ken át a sajátos nevelési igényű, enyhén értelmi fogyatékos gyer-
mekek nevelésével, oktatásával foglalkozott. A gyermekekhez 
való viszonyát türelem, nagy szeretet, odafi gyelés jellemezte. A 
szülők is elismerték munkáját, tisztelték és felnéztek rá.

Osztályfőnökként a közösségi élet szempontjából meghatározó 
jellemvonásokat igyekezett kialakítani tanítványaiban, mint az 
empátia, tolerancia, együttműködés. Munkáját rendkívüli követ-
kezetességgel végezte, amivel tanítványait a rendszeres munkára, 
iskolába járásra ösztönözte. Célkitűzése volt a nyolcadik osztá-
lyos tanulók továbbtanulása. Pedagógiai munkáját az Apáczai Ki-
adó is elismerte, jutalomban részesítette.

Kollégáival jó munkakapcsolatot tartott, szakmai segítségére, 
tapasztalataira mindig számíthattak.

Akik a szeptember 11-iki 
Szilvanapon a II. színpadon ko-
raeste meghallgatták az ott fel-
lépő zenekarokat, azok egyúttal 
részesei voltak a Fülbevaló Klub 
beharangozó rendezvényének 
is. A Trapper, a Repeta, a Jungle 
Man és a Gazember zenekar-
ok ugyanis elhatározták, hogy 
a Vajda Péter Művelődési Köz-
pont hathatós segítségével, Tasy 
József ötlete nyomán egy köny-
nyűzenei klubbal igyekeznek a 
szarvasi közönséget kiszolgál-
ni. A Fülbevaló Klub minden 
hónap harmadik szombatján 20 
órától várja az érdeklődőket a 
művelődési központ pinceklub-
jában (bejárat a Béke u. felől, 
a Kiszely cukrászda mellett). 
Legközelebb tehát október 17-
én, szombaton. Az ötletgazda és 
klubvezető Tasy József valamint 
Komár János, aki a szervezés-
ben van segítségére, elmondták, 
hogy egy-egy alkalommal egy-
egy zenekar lép fel a pinceklub-
ban, s zenei stílusuknak megfe-
lelő vendég előadót is hívnak a 

közönség szórakoztatására. Ok-
tóber 17-én a Trapper zenekar 
játszik Creedence Clearwater 
Revival nótákat, vendégük pe-
dig Liska János (Brumi) lesz, 
aki a ’60-as évek Shadows ze-
néjét idézi fel. A Trapper zene-
kar tagjai: Komár János – ének, 
Lapis Pál – dob, Tasy József – 
basszus, Vészi Sándor – billen-
tyűs hangszerek, Búzás Gyula 
– gitár, Liska tamás – gitár. A 
klubba a belépés ingyenes, büfé 
üzemel, a szervezők pedig szá-
mítanak a közönség aktív köz-
reműködésére: mindenkit szere-
tettel várnak!

Egyúttal felhívják a fi gyel-
met arra is, hogy a szarvasi és 
környékbeli művészeti produk-
ciókat bemutatni kívánó együt-
teseknek, csoportoknak vár-
ják a jelentkezését. Akik ked-
vet éreznek a közönség előt-
ti, klub-beli bemutatkozáshoz, 
azok a részleteket a művelődési 
központban Kugyeláné Décsei 
Mónikával, illetve Tasy József-
fel beszéletik meg.

Indul a Fülbevaló Klub

Jogharmonizáció
A képviselők a szeptemberi testületi ülésen is foglalkoztak jog-

harmonizációval, mégpedig az önkormányzat környezetvédelmi 
rendeletének ilyen szempontból történő módosításával. Ennek ér-
telmében az Európai Parlament és az Európai Tanács belső piaci 
szólgáltatásokról szóló irányelvének megfelelően dolgozták át a 
rendeletet, illetve a Dél-alföldi Regionális Államigazgatási Hiva-
tal javaslatát, valamint más helyi rendeletekkel összevetve a fe-
lesleges párhuzamosságok megszüntetését szem előtt tartva dol-
gozták át a rendeletet, amit a képviselők elfogadtak.

A képviselő-testület szeptembe-
ri ülésén két Komép-es beszámolót 
is tárgyalt. Az első a 2009. év első 
nyolc hónapjában az utakkal, jár-
dákkal kapcsolatban végzett mun-
káról szólt: a téli síkosság elleni 
védelem, a táblák, oszlopok, kor-
látok elhelyezése és karbantartása, 
a padkarendezés, úthibák javítása, 
útburkolati jelek festése, földutak 
karbantartása, buszmegállók kar-
bantartása, járdahibák javítása va-
lamint a kerékpárutak üzemelteté-
se és karbantartása. Ezekre a mun-
kákra összesen 12 millió 940 ezer 
forintos keretet tervezett a Komép, 
amiből az első nyolc hónapban 6 
millió 279 ezer forintot használtak 
fel. Ennél a napirendnél hangzott 
el kérdésként, hogy a fahidat miért 
nem lehet használni, s a válaszból 
kiderült, hogy közlekedésbizton-

sági szempontból a fahíd életve-
szélyes állapotban van, ezért nem 
vállalhatja a kezelő, hogy engedé-
lyezze rajta a forgalmat.

A másik Komép-beszámoló a 
városi állattenyésztő és legelőkí-
sérleti telep első nyolc havi gaz-
dálkodásáról szólt. Ebből kide-
rült, hogy a növénytermesztésnek 
nem kedvezett az idei időjárás, 
így a leggondosabb gazdálkodás 
mellett is mintegy 800 ezer fo-
rintos veszteséget könyvelhet el 
ez az üzletág. Szó esett a földala-
pú támogatás igényléséről, mely-
nek ugyan vannak problémásnak 
látszó momentumai, de az az el-
határozás született, hogy meg-
próbálják a támogatás igénylését, 
melynek megítélése esetén már 
legalább nullszaldós lehetne a le-
gelőkísérleti telep működtetése.

Komép-beszámolók


